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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fel lehetne-e használni a túltermelésben érintett 
alapanyagokat a közétkeztetésben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!elnök

Dr. Rétvári Bence, az Emberi Erőforrások Minisztériumának államtitkára a "Melyik minisztérium
vezet nyilvántartást a közétkeztetésben felhasznált élelmiszerek mennyiségéről és fajtájáról?" című,
K/7391. számú írásbeli választ igénylő kérdésemre az alábbiakat írta:

„A hatóság a közétkeztetési rendelet előírásainak való megfelelés vizsgálata keretében ellenőrzi az
élelmezési  ellátással  közvetlenül  kapcsolatos  nyersanyag-felhasználási,  tervezési,  kivitelezési,
ételkészítési,  adagolási-tálalási  dokumentációt,  az  ételkészítéshez  felhasznált  élelmiszerek
összetételi  és  táplálkozás-egészségügyi  megítéléshez  szükséges  adataira  vonatkozó
dokumentumokat,  amelyeket  a közétkeztetőnek 90 napig kell  megőrizni  (és  ellenőrzés esetén az
ellenőrző hatóság rendelkezésre bocsátani).

Táplálkozás-egészségügyi  szempontból  a  felhasznált  alapanyagok  mennyiségére  vonatkozó
nyilvántartás vezetése nem szükséges.”

A  magyar  termékek  felhasználása  érdekében  nem  lenne  érdektelen  nyilvántartást  vezetni  a
közétkeztetésben felhasznált anyagokról.

Kérdezem Önt:

Fel lehetne-e használni a túltermelésben érintett alapanyagokat a közétkeztetésben?

Budapest, 2019. október 3.
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